

## СЪДЪРЖАНИЕ

### IN MEMORIAM

В памет на Невена Орманджиева (07 март 1977 г. – 04 юни 2022 г.) .....	7
--	---

### СТАТИИ

<b>Цветан Сивков.</b> Убеждението и поощрението – методи за осъществяване на държавното управление.....	9
<b>Райна Николова.</b> Необходим е напълно нов устройствен закон за БНР и БНТ .....	14
<b>Изабела Чакърова-Димитрова.</b> Понятие за множество административни нарушения .....	25
<b>Константин Пехливанов.</b> Управленските актове на Народното събрание .....	34
<b>Ивелина Велчева.</b> Отводът на решаващия орган в административния процес .....	44
<b>Христо Дочев.</b> Принципът на взаимно признаване в правото на ЕС и някои негови проявления в наказателното производство .....	52
<b>Димитър Младенов.</b> Електронни доказателства .....	63

### ДИСКУСИИ

<b>Таня Карагъзова.</b> Допустимо ли е посредствено извършителство при всички престъпни състави? .....	75
<b>Ивета Вълева.</b> Обект на наказателно правоотношение .....	85
<b>Петър Петров.</b> Целта при престъпленията против Републиката .....	91
<b>Ивелина Александрова.</b> Задължителна детска ваксинация – интереси, права, солидарност .....	98

### МЛАДИ АВТОРИ

<b>Йоана Мирчева.</b> По въпроса за частичното признание на иск и правните му последици .....	104
<b>Тина Йорданова.</b> Общественото порицание в контекста на българското наказателно право .....	121
<b>Светослав Мишев.</b> Общите административни актове на общинските съвети .....	128
<b>Атанаска Георгиева.</b> Правото на добра администрация – ефективен път към доброто управление .....	135
<b>Дора Сивкова.</b> Принципът за разумен срок в Наказателнопроцесуалното право на Руската Федерация.....	140

### ИСТОРИЯ НА ПРАВОТО

<b>Десислава Пиронева.</b> Понятието надзор за законност в исторически аспект – от зараждането му до съвременното разбиране на това понятие .....	148
<b>Ралица Алексиева.</b> Развитие на административното наказване в годините след Освобождението и обособяването му в самостоятелно административнонаказателно производство .....	158
<b>Милена Зетова.</b> Възникване и развитие на извънредните средства за преразглеждане на административни актове и влезли в сила съдебни решения по административни дела .....	164

### ЧУЖДЕСТРАНЕН ОПИТ

<b>Аниса Гиу.</b> Имуניתетът на народните представители в Република Албания и в Република България .....	177
<b>Курбатова Светлана Михайловна.</b> Компенсаторный подход в уголовном судопроизводстве как гарантия обеспечения прав лиц с ограниченными когнитивными способностями .....	185

<b>ЗА АВТОРИТЕ</b> .....	192
--------------------------	-----

<b>ЕТИЧНИ ПРАВИЛА ЗА РАБОТАТА НА СПИСАНИЕ „DE JURE“</b> .....	198
---	-----

## CONTENTS

### IN MEMORIAM

In Memory of Nevena Ormandzhieva (7 March 1977 – 4 June 2022) .....	7
---	---

### ARTICLES

<b>Tsvetan Sivkov.</b> Persuasion and Encouragement – Methods for Implementation of Government .....	9
<b>Rayna Nikolova.</b> The Need for a Completely New Organic Law for the Bulgarian National Radio and Television .....	14
<b>Izabela Chakarova-Dimitrova.</b> The Concept of Multiple Administrative Offences .....	25
<b>Konstantin Pehlivanov.</b> Governmental Acts of the National Assembly .....	34
<b>Ivelina Velcheva.</b> Recusal of the Determining Body in the Administrative Process.....	44
<b>Hristo Dochev.</b> The Principle of Mutual Recognition in EU Law and Its Manifestations in Criminal Matters.....	52
<b>Dimitar Mladenov.</b> Electronic Evidence.....	63

### DISCUSSIONS

<b>Tanya Karagyozeva.</b> Is Indirect Perpetration Possible in All Kinds of Crimes? .....	75
<b>Iveta Valeva.</b> Object of Criminal Legal Relationship .....	85
<b>Petar Petrov.</b> The Purpose of Crimes Against the Republic .....	91
<b>Ivelina Aleksandrova.</b> Compulsory Childhood Vaccination – Interests, Rights, Solidarity .....	98

### YOUNG AUTHORS

<b>Yoana Mircheva.</b> On the Issue of Partial Acknowledgement of a Claim and Its Legal Consequences .....	104
<b>Tina Yordanova.</b> Public Reprimand in the Context of Bulgarian Criminal Law .....	121
<b>Svetoslav Mishev.</b> General Administrative Acts of Municipal Councils .....	128
<b>Atanaska Georgieva.</b> The Right to Good Administration – An Effective Path to Good Governance .....	135
<b>Dora Sivkova.</b> The Principle of Reasonable Time in the Russian Federation’s Criminal Procedure Law .....	140

### HISTORY OF LAW

<b>Desislava Pironeva.</b> The Concept of Supervision of Legality from a Historical Perspective – From Emergence to Modern Understanding .....	148
<b>Ralitsa Aleksieva.</b> Development of the Administrative Penalty in the Years After the Liberation and Its Establishment as Independent Administrative Criminal Proceedings .....	158
<b>Milena Zetova.</b> Emergence and Historical Development of the Extraordinary Procedure for Revision of Administrative Acts and Enforceable Court Rulings on Administrative Cases .....	164

### FOREIGN EXPERIENCE

<b>Anisa Gju.</b> The Immunity of Members of Parliament in the Republics of Albania and Bulgaria.....	177
<b>Kurbatova Svetlana Mikhailovna.</b> The Compensatory Approach in Criminal Proceedings as a Guarantee for Ensuring the Rights of Persons with Cognitive Disabilities .....	185

<b>ABOUT THE AUTHORS</b> .....	195
--------------------------------	-----

<b>ETHICAL RULES OF JOURNAL “DE JURE”</b> .....	199
---	-----